
 
W dniu 24 października: 

 

1. Zarząd Powiatu jednogłośnie za podjął uchwałę w sprawie ogłoszenia 

otwartego konkursu ofert na powierzenie prowadzenia punktu nieodpłatnej 

pomocy prawnej Powiatu Radziejowskiego.  

2. Zarząd Powiatu jednogłośnie za podjął uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 

na najem, na okres trzech lat boksu garażowego nr 20 położonego na działce 

o numerze ewidencyjnym 666/7 o pow. 0,2162 ha przy ul. Szpitalnej 3,                 

w drodze pierwszego przetargu ustnego nieograniczonego.  

3. Zarząd Powiatu jednogłośnie za podjął uchwałę w sprawie zaopiniowania 

projektu „Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Radziejów na lata 2017-

2020 z perspektywą do roku 2024.” 

4. Zarząd Powiatu jednogłośnie za podjął uchwałę w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Radziejowskiego na 2017 rok. 

5.  Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację dot. „Programu Współpracy 

Powiatu Radziejowskiego z organizacjami pozarządowymi na rok 2018” 

6. Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył prośbę PZN Koła Powiatowego                      

w Radziejowie o dofinansowanie do uroczystości Międzynarodowego Dnia 

Białej Laski i postanowił przekazać wnioskowaną kwotę – 250zł. 

7. Zarząd Powiatu postanowił odroczyć rozpatrzenie prośby Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Dębołęce o dofinansowanie nagród dla dzieci w konkursach 

powiatowych, ponieważ nie została wskazana kwota.  

8. Zarząd Powiatu przyjął rozwiązanie sytuacji z chodnikiem przy ul. Parkowej               

z podziałem inwestycji na etapy i przysypaniem częściowym rowów. 

9. Zarząd Powiatu postanowił odroczyć rozpatrzenie prośby  KPPSP w 

Radziejowie o pomoc przy zakupie samochodu ratowniczo – gaśniczego i 

poprosić o przedstawienie sposobu finansowania.  

10.  Zarząd Powiatu jednogłośnie za pozytywnie rozpatrzył prośbę KPODR w 

Minikowie PZDR w Radziejowie o współfinansowanie powiatowej Olimpiady 

Wiedzy Rolniczej.  

11. Zarząd Powiatu pozytywie rozpatrzył prośbę ZSiP o zakup krzewów i drzew.  

12. Zarząd Powiatu negatywnie rozpatrzył prośbę PPP w Radziejowie, ponieważ 

przeznaczył już materiały służące utworzeniu poczekalni.  

 

 


